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Abstract (en)
The device comprises a first unit (8), hereafter called a recorder, intended to be placed on board the locomotive vehicle (1), for example a helicopter,
and comprising a first programmable logic circuit (26), at least one analog/digital convertor (18), the input of which is connected to the terminals of a
measuring instrument (5) present on the instrument panel of the vehicle (1), and a logical memory circuit (27) intended for recording the output value
or values of the coding circuit or circuits (5) at specific moments, as well as a second unit (9), hereafter called a reader, intended to be retained by
the operator of the vehicle (1) and to be connected temporarily to the recorder unit (8), this reader comprising a second programmable logic circuit
(29). The checking device calculates a coefficient intended for the calibration of the recorded measurements. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif comporte un premier appareil (8), appelé par la suite enregistreur, destiné à être placé à bord de l'engin de locomotion (1) par exemple
d'un hélicoptère, et comprenant un premier circuit logique programmmable (26), au moins un circuit convertisseur analogique-numérique (18) dont
l'entrée est connectée aux bornes d'un instrument de mesure (5) présent au tableau de bord de l'engin (1) et un circuit mémoire logique (27) destiné
à enregistrer à des instants déterminés la ou les valeurs de sortie du ou des circuits codeurs (5) et un second appareil (9), appelé par la suite
lecteur, destiné à être conservé par l'exploitant de l'engin (1) et à être connecté temporairement à l'appareil enregistreur (8), ce lecteur comprenant
un second circuit logique programmable (29). Le dispositif de contrôle calcule un coefficient destiné à l'étalonnage des mesures enregistrées.
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